
 

REFERAT  

Høstmøte 2022 Alpint 

 
Onsdag 26. oktober 2022 

Idrettens Hus, Lillehammer 
 

 
Til stede:  

Tord Linnerud Gjøvik Skiklubb 

Espen Moltubakk  Lillehammer Skiklub 

Ayla Wohlfeil  Lillehammer Skiklub 

Bjørn-Tore Staurset Lillehammer Skiklub 

Øystein Skurdal  Lillehammer Skiklub 

Jeanette Håvimb Lillehammer Skiklub 

Kjetil Veen Lillehammer Skiklub 

Martin Wohlfeil Lillehammer Skiklub 

Eirik Rykhus ØTI 

Jørtik Linberg Lillehammer Skiklub 

Jo Mork  Lillehammer Skiklub 

Sondre Landmark Gjøvik Skiklubb 

Marianne Myklebust Admin OSK 
 

Referent: Jo Mork  

 

 

 

Åpning/presentasjon  

Se vedlagt presentasjon.  

 

 

Terminliste, samlinger, YAV, kurs  

• Jørtik presenterte terminliste. Se presentasjon. 

• Utfordring er fartssamling 7-8 januar, da NSF har booket alle trasser i Kvitfjell. Ser på 

muligheter for å flytte samling til Hafjell, annen løsning er å flytte til 3-4 februar. Informerer 

om beslutning når den er tatt.  

• Oppfordrer til å melde seg på tidlig på NSF Fartssamling ÅL.  Veldig bra opplegg i en fin arena.  

 

Kurs, TD: 

• Kurs og kompetanse er viktig, her må vi alle bidra for å spre budskapet i klubb! Ingen fare å 

lære litt! Anmoder om at oppmenn sprer budskapet.  

• Oppfordrer så mange som mulig å melde seg på TD kurs, viktig at renn og arrangementer blir 

ivaretatt i kretsen.  

 

Samlinger: 

• Se presentasjon.  

• Anmoder om å melde seg på barmarksamling søndag 6.nov. i Trettenhallen. Her blir det mye 

god aktivitet.  

Marianne Myklebust fra NSF/OSK har regi på opplegg. Eirik Rykhus - ØTI, Jon Monshaugen -

Per Gynt, Kjetil Veen - Lillehammer Skiklub, Lars Elton Myhre – Gjøvik Skiklubb  



 

Økonomi  

Sondre presenterte økonomien.  

Pga. avlysninger sitter vi igjen med 43000,- det er ønske om å bruke på aktivitet.  

• Totto og Lars har gode planer for fellessamling, her ønskes det støtte.  

• Det er budsjettert et negativt resultat. Ønsker å spise 25000,- av egenkapital for å skape mer 

aktivitet.  Fokus er bredde/rekrutering  

• Anmoder klubber at kommer forslag til gode ideer som skaper mer aktivitet.  

• Kjetil Veen – Lillehammer Skiklubb spilte inn ide om å se på subsidiering på eks. Bama. Fin 

arena for å øke deltagelse og skape godt miljø. 

• Eirik Rykhus – ØTI spilte inn at Bama er en arena for å få med flere, kreves god plan!   

 

Lagledere, trenere HL/LF/Bama  

Representanter:  

• Hovedlandsrenn: Totto – Lillehammer Skiklub  

• Landsfinalen: Sondre Landmark - Gjøvik Skiklubb  

• Bama: Ørjan Høyer-Farstad – Lillehammer Skiklub – her anmodes det om at flere stiller.  

 

Hafjell Kvitfjell Snølaget  

Jørtik presenterte teamet, bakgrunn for satsningen. Se presentasjon.  

OSK hovedstyre har bidratt til å realisere dette. Dette er viktig satsning for Alpinsporten nasjonalt.  

Trenerhospitering er også en del av avtalen.  

 

WC Kvitfjell   

Jørtik informerte om WC Kvitfjell – se presentasjon. Anmoder om at alle klubber, i kretsen slutter opp 

om WC Kvitfjell og er i Kvitfjell denne helgen. Kretsens største arrangement bør oppleves.  

Jansrud Race er arrangement med WC standard!  

 

Brukhue.no 

Se link i presentasjon. Oppfordrer til å ta i bruk verktøyet. Foreldre, trenere og ledere, se video.  

Bruk hode, bruk hjerte, i kampen mot mobbing!  

 

 

 

EVENTUELT 

Espen Moltubakk, Lillehammer Skiklub, spilte inne sak om hvordan hjelpe klubber som er nede. 

Viktige miljøer som eks. Aurdal er viktige for Alpin/Telemark sporten. Kretsen kan bidra med 

kompetanse, oppfordrer alle til å bruke Klubbutvikler Marianne Myklebust sin kompetanse. 

De klubber som ønsker bistand, retter henvendelsen til Ellie.Lein@skiforbundet.no, så bringes dette 

videre.  
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